
Aan het college van Silvolde/Heelweg  29 mei 2013
Burgemeester en Wethouders
Van de Gemeente Oude IJsselstreek
Postbus 41
7080 AA Gendringen

Geacht College,

Namens de fractie van Lokaal Belang verzoeken wij u onderstaande vraag te beantwoorden.

De laatste 2 maanden hebben College en Raad informatie ontvangen over Wilhelminawereld.
De initiatiefnemers hebben aangegeven om op dit moment dit initiatief vanuit “wens”locatie
Wilhelminaschool te Varsseveld niet verder te ontwikkelen. Wel wordt naar andere ruimtes in
Varsseveld gekeken.
Daarnaast heeft wethouder Van Balveren gemeld dat de bezettingsgraad van de Kwaksmőlle
te Varsseveld, zoals het er nu naar uit ziet, ook zal dalen.
Onze vragen:

• Zijn alle gebouwen in Varsseveld in beeld?
• Zijn het particuliere danwel gemeentelijke gebouwen?
• Wie maken er gebruik van de gebouwen?
• Wat de bezettingsgraad van deze locaties?

In afwachting van uw reactie,

Met vriendelijke groet,

Namens Lokaal Belang GVS
Theo Colenbrander / Ine Hofs


